
 
Skalberg Karlsson välkomnar Nato-beskedet 

 
Under söndagen den 15 maj meddelade Socialdemokraternas partistyrelse att man ställer sig 
bakom en svensk ansökan till försvarsalliansen Nato, vilket innebär att det finns en 
betryggande majoritet för förslaget i Sveriges riksdag. Det är något som riksdagskandidaten 
Jesper Skalberg Karlsson välkomnar: 
 
- Efter 20 års arbete har nu Moderaterna sett till att Sverige går med i Nato. Det är 

positivt att Socialdemokraterna nu svänger om Natomedlemskap, säger Skalberg 
Karlsson (M). 

 
En fråga som diskuterats i media är vad detta innebär för Gotland, och det har funnits 
politiker som nämnt förslag kring att bygga en permanent Nato-bas på ön. Skalberg Karlsson 
välkomnar fler investeringar på ön: 
 
- Exakt vilka förmågor som ska finnas på Gotland får Försvarsmakten och våra allierade 

komma överens om, men vi vet redan nu att det behövs investeringar för bättre 
motståndskraft på Gotland. Till exempel behövs en gotländsk reservhamn, en tredje 
elkabel och utbyggd kapacitet på flygplatsen, avslutar Skalberg Karlsson. 

 
Socialdemokraterna på Gotland har tidigare sagt att regeringen ensam1 borde fatta beslut 
om en Nato-ansökan. Det är något Skalberg Karlsson motsätter sig: 
 
- Självklart måste ett sådant här beslut också förankras i Sveriges riksdag. Allt annat vore 

oerhört arrogant. 
 
 
 
Kontakt 
Jesper Skalberg Karlsson, riksdagskandidat, 072-547 60 28 
 

 
1 https://sverigesradio.se/artikel/gotlandska-s-topparna-regeringen-bor-fatta-beslut-om-nato  


